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Reclamant: Federació de Sanitat i Sectors Sociosanitaris del País Valencià de CCOO.
Subjecte contra el qual es formula la reclamació: Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública. 

VISTA la reclamació número 68/2020, interposada per la Federació de Sanitat i Sectors Sociosanitaris
del País Valencià de CCOO, formulada contra la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública, i sent
ponent el vocal del Consell Lorenzo Cotino Hueso, s'adopta la següent 

RESOLUCIÓ 

ANTECEDENTS

Primer. Segons consta en la documentació que hi ha en l'expedient, la  Federació de Sanitat i Sectors
Sociosanitaris del País Valencià del sindicat CCOO va presentar una reclamació el 15 d'abril de 2020 per
via  telemàtica,  amb número  de  registre  GVRTE/2020/482896,  dirigida  al  Consell  de  Transparència,
Accés a la Informació Pública i Bon Govern de la Comunitat Valenciana, en la qual es reclamava contra
la Conselleria de Sanitat Universal i  Salut Pública per la resposta oferida a una sol·licitud d'accés a
informació  pública  realitzada  el  18  de  març  de  2020,  concretament  sobre  les  compres  d'equips  de
protecció individual (EPI) per a personal dependent de la Conselleria de Sanitat, per considerar que era
insuficient i no s'ajustava a la informació sol·licitada. 

Segon. El 16 d'abril de 2020, la Comissió Executiva del Consell de Transparència, Accés a la Informació
Pública i Bon Govern va remetre a la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública un escrit pel qual
se li atorgava tràmit d'audiència per un termini de quinze dies, perquè poguera formular les al·legacions
que considerara oportunes, i també per a aportar qualsevol informació sobre aquest tema que considerara
rellevant,  escrit  rebut  per  la  Conselleria  el  mateix  dia  16  d'abril,  segons  consta  en  el  corresponent
justificant de recepció electrònic. 

En resposta a aquest escrit, el 27 de maig de 2020 es van fer arribar les al·legacions de la Conselleria de
Sanitat Universal i Salut Pública, mitjançant escrit de la directora general de Recursos Humans, en el
qual s'informava del següent:

“Primer: El Servei de Negociació Col·lectiva, Retribucions i Condicions de Treball, amb data 9 d'abril
de  2020,  trasllada  la  informació  de  la  Sotssecretaria  sobre  els  subministraments  de  material  de
protecció que ja li va ser facilitada en la mesa informativa celebrada el passat 8 d'abril. En concret, es
detalla la relació de material de protecció i el nombre d'unitats entregades als departaments de salut fins
a aquesta data, en la qual s'especifica que la major part del subministrament ha sigut importat, i per
això s’ha de garantir el subministrament mitjançant contractació de vols periòdics. S'afig igualment



informació sobre les comandes pendents d’entrega (tipus de material  i  nombre d'unitats)  i  sobre la
contractació dels vols que han de garantir el subministrament. Respecte a la distribució del material als
departaments,  s'informa que s'ha  efectuat  tenint  en compte  la  incidència  acumulada,  el  nombre  de
proves PCR realitzades, el nombre de residències associades amb brots i la grandària de l'hospital. 

Segon: D'altra banda, hem d'assenyalar que la informació que se sol·licita es va facilitar verbalment als
representants sindicals a través de videoconferències celebrades en data 20 de març i en l'esmentada de
8 d'abril,  on els  diferents òrgans responsables sobre la base de les funcions específiques que tenen
atribuïdes van informar les organitzacions sindicals. S'adjunten a aquest escrit les ressenyes o notes
recaptades, a manera d'esborrany d'actes (ja que encara no ha sigut possible aprovar-les) d’ambdues
reunions. En aquests documents es reflecteix el següent: 
En  la  mesa  informativa  de  20/03/2020,  s’informa  el  sotssecretari  sobre  l'adquisició  de  250.000
mascaretes FFP3 i granotes d'un sol ús i que el fet que el Govern vulga fer compres centralitzades no
exclou la capacitat de cada autonomia de procurar les vies de subministraments pròpies. CCOO fa una
sèrie de preguntes i observacions, entre altres sobre si s'han donat instruccions de funcionament dels
equips de protecció, i la Direcció General de Recursos Humans respon de manera afirmativa. CCOO
pregunta també pel  nombre de treballadors contagiats i  en tractament. De la reunió informativa de
08/04/2020 cal destacar el següent: 
Per  part  de  la  Direcció  General  de  Recursos  Humans,  el  Servei  de  Prevenció  de  Riscos  Laborals
proporciona informació en matèria de prevenció de riscos laborals i també es comunica que les dades de
seguiment del personal infectat es facilitaran a les organitzacions sindicals; al seu torn, el sotssecretari
informa  sobre  el  subministrament  de  material  als  departaments.  Davant  les  diverses  peticions
d'informació  i  altres  assumptes  formulats  pels  sindicats,  la  Direcció  General  de  Recursos  Humans
manifesta la voluntat  d'enviar tota la informació sol·licitada i  tractar de donar resposta a totes les
qüestions plantejades. S'adjunten igualment les ressenyes i els esborranys d'actes de les altres reunions
que s'han mantingut amb els sindicats més representatius des de l'inici de la gestió de la crisi sanitària
provocada per la Covid. 

Tercer:  Sobre  la  informació  relativa  als  casos  dels  professionals,  cal  assenyalar  que  el  Servei  de
Negociació  Col·lectiva  Retribucions  i  Condicions  de  Treball  de  la  Direcció  General  de  Recursos
Humans  l’ha  proporcionada  diàriament,  basant-se  en  les  dades  que,  al  seu  torn,  li  han  anat
subministrant els òrgans competents de la Conselleria.
Com a conclusió de tot el que s’ha exposat, la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública atén
adequadament les peticions d'informació dels representants sindicals sobre la gestió de la crisi sanitària
actual en els múltiples vessants i, en concret, respecte d’aquesta sol·licitud d'informació es considera
resposta en el correu electrònic de 9 d'abril i en les posteriors reunions dins del context de les reunions
informatives que es mantenen periòdicament amb els representants sindicals, context on entenem que
s’han de plantejar les discrepàncies amb la informació proporcionada. 
D'altra  banda,  es  vol  posar  de  manifest  que  en  la  reclamació  formulada per  CCOO no consta  la
negativa de la Conselleria de Sanitat Universal i  Salut Pública a proporcionar a les organitzacions
sindicals la informació a mesura que es dispose d'aquesta.” 

Tercer. El 10 de juny de 2019, la Comissió Executiva del Consell va remetre a la reclamant notificació
per via telemàtica, rebuda per la destinatària el mateix dia 10 de juny, tal com consta en el corresponent
justificant  de  recepció  electrònic,  en  el  qual  se  la  informava  de  les  al·legacions  efectuades  per  la
Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública, en què se sol·licitava que comunicara al Consell si la
seua petició d'accés a la documentació havia sigut satisfeta o si, per contra, entenia que no havia vist
satisfetes les seues pretensions, i  en aquest cas ho havia de comunicar al Consell  per a continuar la
tramitació de la reclamació; a aquest efecte es va concedir un termini de deu dies, i s'indicava que, si no
ho comunicava en el termini indicat, s'entendria que havia vist satisfet el seu dret d'accés. 

En resposta a aquesta notificació, la reclamant va remetre el 14 de juny de 2020 per via telemàtica escrit
amb número de registre GVRTE/2020/482896, en el qual es manifestava el següent:



“En relació amb la sol·licitud que des d'aquesta conselleria se'ns remet sobre si hem rebut la informació
requerida a la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública en relació amb les compres d'EPI, cal
indicar que NO hem rebut la informació que hem sol·licitat a la Conselleria en diversos moments. 
En aquest sentit, s'ha d'assenyalar que els motius pels quals el passat 15 d'abril de 2020 vam remetre
escrit al Consell de Transparència, amb número de registre GVRTE/20201482896, radiquen precisament
en el fet que la informació que la Conselleria de Sanitat ens va facilitar el passat 8 d'abril i que va
remetre el 9 d'abril per correu electrònic, la considerem insuficient i no s'ajustava a la que li havíem
sol·licitat.  
El passat 18 de març vam dirigir un escrit a la Conselleria en el qual se sol·licitava informació sobre les
compres d'EPI fetes fins hui, en què es detallara el nombre d'EPI rebut i la data de recepció, així com les
previsions de recepció i distribució d'aquest material per departaments. 
Així mateix, en la reunió informativa celebrada per videoconferència, en el nostre torn d'intervenció,
vam millorar el detall de la informació sol·licitada, intervenció que es va remetre a la directora general
de Recursos Humans per correu electrònic en els termes que detallem a continuació:

 “Quines són les previsions per a la dotació regular, suficient i sense restriccions de material de
protecció a tot el personal amb el risc d'exposició? 

 Quantitat de material que s'ha comprat fins hui i previsió de compres a partir d'ara. 
 Insistir  en  la  necessitat  d'apostar  per  l'adquisició  del  material  amb  el  nivell  de  protecció

recomanat pel RD de riscos biològics, que, en el cas de les mascaretes, és fonamentalment FFP2
i FFP3 i que són absolutament necessàries. 

 Quantitat  de  material  sol·licitat  i  rebut  fins  hui  i  criteris  seguits  per  a  distribuir-lo  en  els
diferents departaments (cal  remarcar que aquesta informació l'hem requerida en nombroses
ocasions i no hem obtingut resposta).  

 Material que s'ha rebut i que ha sigut proporcionat pel Ministeri, nombre i tipus de material
rebut.

No obstant això,  la informació que se'ns va facilitar el passat  9 d'abril,  en la nostra opinió, oferia
informació incompleta respecte a la sol·licitada. La forma en què se'ns va traslladar no ens permet
conéixer  la  informació  detallada sobre  les  compres  i  la  dotació  d'equips  de  protecció  fetes  per  la
Conselleria, atés que va oferir les dades acumulades en el període comprés entre el 10 de març al 6
d'abril, excloent-ne les compres de material des del mes de gener, dates de realització de les compres,
material sol·licitat i rebut i data de recepció, així com la informació referent al repartiment i distribució
dels EPI als diferents departaments. Informació que així ha sigut sol·licitada per la part sindical en
diferents reunions, però que fins hui NO ha sigut atesa en aquests termes. La qual cosa comunique als
efectes oportuns”.

Efectuada la deliberació de l'assumpte en la sessió del dia 31 de juliol de 2020 de la comissió executiva, i
sense que haja sigut possible complir el termini oportú a causa de les carències estructurals d'aquest
òrgan, s'adopta aquesta resolució sota els següents

FONAMENTS JURÍDICS

Primer. D'acord amb l'article 24.1, en relació amb el 42.1 de la Llei 2/2015 de transparència, bon govern
i participació ciutadana de la Comunitat Valenciana (d'ara endavant, Llei 2/2015 valenciana), l'òrgan
competent per a resoldre les reclamacions que es presenten en el marc d'un procediment d'accés a la
informació  és  la  Comissió  Executiva  amb  caràcter  previ  a  la  seua  impugnació  en  la  jurisdicció
contenciosa administrativa.
Així mateix, l'Administració destinatària de la sol·licitud d'accés a la informació pública objecte d'aquest
recurs –la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública– està subjecta a les exigències de l'esmentada
llei, en virtut del que es disposa en l'article 2.1.a), que es refereix de manera expressa a “l'Administració
de la Generalitat”.



Pel que fa a la reclamant, es reconeix el seu dret a acollir-se al que es preveu en l'article 24 de la Llei
2/2015, de 2 d'abril, de transparència, bon govern i participació ciutadana de la Comunitat Valenciana,
atés  que  l'article  11  d'aquesta  llei  garanteix  el  dret  a  la  informació  pública  de  qualsevol  ciutadà  o
ciutadana, a títol individual o en representació de qualsevol organització legalment constituïda, sense que
siga necessari motivar la sol·licitud ni invocar la llei. 
D'acord amb el que s'estableix en l'article 13 de la Llei 19/2013 de 9 de desembre, de transparència, accés
a la informació pública i bon govern, segons el qual s'entén per informació pública els continguts o
documents, siga quin siga el seu format o suport, que obren en poder de l'Administració i que hagen sigut
elaborats o adquirits en l'exercici de les seues funcions. I aquesta informació, en principi, serà accessible
en virtut del dret d'accés.

Segon.  El sindicat  CCOO motiva la seua sol·licitud d'accés en la necessitat de valorar l'eficàcia de les
mesures preventives, i també de les mesures extraordinàries en matèria de recursos humans que s'havien
adoptat amb motiu de la pandèmia. Aquesta sol·licitud tenia per objecte informació relativa als equips
personals de protecció del personal sanitari i és necessària per a la defensa dels treballadors en matèria de
prevenció de riscos laborals, en definitiva, per al compliment de les seues funcions com a representants
sindicals, tal com estableixen l'article 40.1 e) del Reial decret legislatiu 5/2015, de 30 d'octubre, pel qual
s'aprova el text refós de la Llei de l'Estatut Bàsic de l'Empleat Públic, i l'article 34.1 de la Llei 31/1995,
de 8 de novembre, de prevenció de riscos laborals.
En el nostre ordenament jurídic existeix una consolidada jurisprudència constitucional que, partint del
dret de llibertat sindical consagrat en l'article 28.1 de la CE, considera que forma part d'aquest dret no
sols l'organització, sinó també l'acció sindical i, dins dels mitjans d'acció sindical, s'inclou el dret dels ens
sindicals  a  obtindre  informació  d'interés  per  als  treballadors  relativa  al  conjunt  del  seu  àmbit  de
representativitat i que resulta necessària per al correcte i eficaç desenvolupament de l'acció sindical, que,
en aquest cas, és l'àmbit de la funció pública (SSTC 94/1995, de 19 de juny, F.4; i 168/1996, de 25 de
novembre, F.6).  
En aquest sentit, aquest Consell de Transparència de la Comunitat Valenciana (CTCV), en les resolucions
186/2019 i 60/2019 i moltes altres, ha considerat que ens trobem davant un dret privilegiat de l'accés a la
informació pública, que es veu reforçat pel fet que la informació ha sigut sol·licitada pel sindicat CCOO,
que, a més, gaudeix de la condició de sindicat més representatiu. Aquest dret d'accés a la informació
qualificat  òbviament  ho serà  quan tinga relació amb l'acció sindical  de  defensa dels  interessos  dels
mateixos afiliats i, en general, dels treballadors. Pel que fa a la informació sol·licitada, no hi ha cap dubte
que es tracta d'una informació del màxim interés per a tot treballador vinculat amb l'àmbit sanitari i, per
descomptat, per a la defensa dels seus interessos corporatius.

Tercer. Cal  recordar,  en  aquest  sentit,  l'acte  de  mesures  cautelars  núm.:  1  Procediment  núm.:
REC.ORDINARI (c/d) - 91/ 20 de la Secció Tercera del Tribunal Suprem de 20 d'abril. La part actora és
precisament una organització sindical, la Confederació Estatal de Sindicats Mèdics va recórrer contra la
que considera inactivitat del Ministeri de Sanitat. La sala requereix al Ministeri de Sanitat l'adopció de
totes les mesures de què disposa perquè es produïsca la millor distribució dels mitjans de protecció dels
professionals  sanitaris.  I,  també,  que  informe  quinzenalment  la  Sala  de  les  mesures  adoptades.  La
informació ha d'incloure els mitjans posats a la disposició dels professionals sanitaris, la seua distribució
entre les comunitats autònomes i la que aquestes duguen a terme. Per això, el Ministeri de Sanitat, al qual
correspon la competència i la responsabilitat, haurà de recaptar-los les dades corresponents. No hi ha cap
dubte de la importància que té la informació sobre els mitjans posats als professionals sanitaris en el
context de l'activitat sindical i la defensa i protecció dels interessos dels treballadors.
Cal destacar ara el que s'afirma en el fonament jurídic d'aquest acte del Tribunal Suprem quan diu que:
“No ens sembla dubtós que l'interés que fa valdre la Confederació Estatal de Sindicats Mèdics no és
diferent ni, molt menys, contrari a l'interés públic propi de l'acció administrativa –declaració d'estat
alarma inclosa– que s'enfronta a les conseqüències de la pandèmia causada per la COVID-19. Es tracta
del que es vincula a la preservació del dret fonamental a la integritat física i del dret a la protecció de la
salut dels professionals sanitaris i no costa esforç a associar-ho a la preservació d'aquests mateixos
drets de les persones a les quals assisteixen que, en la situació crítica en què es trobem actualment, som



potencialment tots. És, per tant, un interés públic comú que enmig de la pandèmia adquireix un caràcter
essencial. La seua preservació, en conseqüència, ha de ser el criteri principal a tindre en compte i no
sembla  necessari  explicar  que  contra  aquest  no  hi  ha  interessos  diferents  mereixedors  de  millor
protecció.”Aquest interés públic essencial demana en els moments excepcionals presents tota la tutela
possible”.
Al que s’ha exposat anteriorment hem de subratllar i afegir, que, en un moment en què la preocupació pel
proveïment d'aquest material (EPI) està generant una situació d'alarma, no sols des del punt de vista de la
necessitat de protecció dels treballadors sanitaris,  sinó que aquesta alarma, per l'excepcionalitat de la
situació, s'ha estés a tots els sectors de la societat, hauria sigut desitjable una resposta àgil i detallada de
l'Administració, que hauria d'haver donat accés a la informació reclamada en el moment en què es va
sol·licitar. 

Quart. El dret d'accés a la informació pública no sols es qualifica per la seua connexió en la defensa de
la protecció de drets sindicals i dels treballadors. Així mateix, aquest dret queda especialment qualificat i
protegit quan s'exerceix en relació amb matèries d'interés públic i per a finalitats de rellevància pública
(STEHD Gran Sala, de 8 de novembre de 2016 cas Magyar, § 156 i s.).

Doncs bé, no és necessari incidir en l'interés i la rellevància pública general que té la informació relativa
a l'acció pública davant la COVID-19.  És en situacions com aquesta on la transparència ha de tindre
especial importància i ser, més que mai, l'eix de l'acció política, posant en coneixement dels ciutadans
com es prenen les decisions que afecten la seua salut, el seu dret més preuat, així reconegut per l'article
43 de la CE i el 25 de la Declaració Universal dels Drets Humans.
Així, en aquest sentit cal destacar, per exemple, la Declaració conjunta del Representant de l'OSCE sobre
llibertat de premsa) i els relators sobre llibertat d'expressió de l’ONU i la CIDH: “Davant la crisi de la
COVID-19, els governs han de promoure el lliure flux d'informació”, de 19 de març de 2020: “La salut
humana  depén  no  solament  d'una  atenció  mèdica  fàcilment  accessible.  També  depén  de  l'accés  a
informació precisa sobre la naturalesa de les amenaces i els mitjans per a protegir-se a si mateix, la
família i la comunitat. El dret a la llibertat d'expressió, que inclou el dret a buscar, rebre i impartir
informació i idees de tota mena, independentment de les fronteres, a través de qualsevol mitjà, s'aplica a
tots, a tot arreu, i només pot estar subjecte a restriccions estrictes”.

En aquesta mateixa direcció,  la Conferència Internacional  de Comissionats d'Informació el  14
d'abril van recordar que “és vital el dret del públic a accedir a informació sobre les decisions adoptades
en la gestió de la Covid-19”.

Cinqué. Doncs bé, sobre la base del que s’ha dit anteriorment, cal resoldre aquest cas concret. Atés que
el  sindicat  CCOO  ha  comunicat  a  aquest  Consell  que  la  informació  que  es  va  facilitar  resultava
incompleta respecte de les compres d'EPI, tant per la forma en què es va traslladar aquesta, que impedia
conéixer  la  informació  detallada  de  les  compres  i  dotació  d'equips  de  protecció  que  havia  fet  la
Conselleria, com perquè les dades facilitades excloïen les compres de material des del mes de gener, les
dates de realització de les compres, el detall del material sol·licitat i rebut i la data de recepció, així com
la informació referent al repartiment i distribució dels EPI en els diferents departaments. Sembla evident
que la informació sol·licitada resulta necessària per a l'exercici de les seues funcions com a representants
dels treballadors. En qualsevol cas, cal seguir les concrecions requerides pel sindicat per a delimitar fins
on arriba el dret d'accés a la informació en el cas present.

En primer lloc, se sol·licita més precisió: “Quines són les previsions per a la dotació regular, suficient i
sense restriccions de material de protecció a tot el personal amb el risc d'exposició?” 
Doncs bé, en aquest cas el subjecte obligat haurà de facilitar la informació pública ja existent en el seu
poder en la qual,  de manera comprensible,  puga tindre resposta.  Ara bé,  cal  assenyalar  que no serà
procedent fer una acció de reelaboració en cas que no hi haja informació o documentació relativa a
aquestes previsions de dotació de material mèdic de protecció. Es tractarà de facilitar la informació que
estiga ja preparada sobre aquestes previsions. En cas que no existisquen aquestes previsions, s’haurà
d’indicar expressament que no n'hi ha.



En segon lloc, se sol·licita:  Quantitat de material que s'ha comprat fins hui i previsió de compres a
partir d'ara. D'una banda, cal reconéixer el dret d'accés a la informació disponible sobre la quantitat de
material comprat fins hui. Referent a això, figura en els antecedents la resposta de la Conselleria, segons
la  qual  es  va  facilitar  informació  verbalment  i  per  correu  electrònic sobre  els  subministraments  de
material  de  protecció  que  ja  es  va  facilitar  en  la  mesa  informativa  celebrada  el  passat  8  d'abril.
“Concretament,  es  detalla  la  relació  de  material  de  protecció  i  el  nombre  d'unitats  entregat  als
departaments de salut fins a aquesta data, en la qual s'especifica que la major part del subministrament ha
sigut importada; per això s’ha de garantir el subministrament mitjançant contractació de vols periòdics.
S'hi  afig  igualment  informació "sobre  les  comandes pendents  d’entrega (tipus  de material  i  nombre
d'unitats)  i  sobre la contractació dels  vols  que han de garantir-ne el  subministrament.  Respecte  a la
distribució del  material  als  departaments,  s'informa que s'ha  efectuat  tenint  en compte la  incidència
acumulada, el nombre de proves PCR realitzades, el nombre de residències associades amb brots i la
grandària de l'hospital.” Per la seua part, el reclamant afirma el seu interés per a disposar  d’informació
sobre les compres d'EPI realitzades fins hui, en la qual es detallara el nombre d'EPI rebut i la data de
recepció, així com les previsions de recepció i distribució d'aquest material per departaments. 
Doncs  bé,  s’ha  de  reconéixer  l'accés  a  la  informació  sol·licitada  que  en  principi  ja  va  ser  facilitat
verbalment, però s’ha de donar amb el grau de detall suficient segons reclama el sol·licitant. Així mateix,
és del tot pensable que és fàcilment disponible la informació sobre la contractació d'aquesta mena de
material des de l'inici de l'any i així s’haurà de facilitar.
Ara bé, de l'altre costat, se sol·licita “previsió de compres a partir d'ara”. Doncs bé, referent a això i en la
línia del que s’ha indicat en l'apartat anterior, no és procedent fer una elaboració particular si no hi ha
informació disponible sobre la previsió de compres de material sanitari. No obstant això, en cas que no hi
haja documentació o informació disponible sobre la previsió, s’haurà de comunicar expressament que no
hi ha aquesta previsió.

En tercer lloc el reclamant afirma “Insistir en la necessitat d'apostar per l'adquisició del material amb el
nivell  de  protecció  recomanat  per  l’RD  de  riscos  biològics,  que  en  el  cas  de  les  mascaretes  és
fonamentalment FFP2 i FFP3 i que són absolutament necessàries.” Referent a això no hi ha dubte que
no es tracta d'una sol·licitud d'informació que, per tant, s’haja de satisfer.

En quart lloc es reclama la informació: “Quantitat de material sol·licitat i rebut fins hui i criteris seguits
per a distribuir-lo en els diferents departaments (cal dir que aquesta informació l'hem requerida en
nombroses ocasions i no hem obtingut resposta).” També és procedent reconéixer el dret d'accés a la
informació concretament sol·licitada, encara més tenint en compte que la mateixa conselleria va al·legar
que ja se li havia facilitat aquesta informació, si bé haurà de ser-ho amb suficient detall i en els termes
expressats  en  els  punts  anteriors,  tenint  en  compte,  a  més,  que  haurà  sigut  objecte  d'expedients  de
contractació la publicitat activa de la qual és també obligatòria. En la seua resposta, el subjecte obligat
haurà de fer una referència als esmentats expedients de contractació.
Ara bé, pel que fa als criteris que se segueixen per a la distribució en els diferents departaments, se li
haurà de facilitar aquesta informació si ja està a punt o disponible en alguna directriu o document. No
obstant això, des de la concreta perspectiva del dret d'accés a la informació pública i sense perjudici de
les obligacions d'informació sindical i de les possibilitats de facilitar informació a sindicats i ciutadania,
no s’haurà d'elaborar la informació de manera expressa si no existeixen aquests criteris. En aquest cas, i
en els  termes assenyalats en els  apartats  anteriors,  s’haurà d'indicar expressament que no existeixen
aquests criteris.

En cinqué lloc, respecte de la concreció d'informació sobre “Material  que s'ha rebut i  que ha sigut
proporcionat pel Ministeri, nombre i tipus de material rebut.” És procedent reconéixer el dret d'accés a la
informació i que es facilite amb suficient grau de detall la informació que ja està a punt i disponible sobre
el tema. En cas que el govern no haja facilitat aquest material o que no es tinga informació sobre aquest
tema, també s’haurà d’indicar de manera expressa.



Tenint en compte que les referències al terme material són relatives als equips de protecció individual, tal
com consta en l'antecedent primer d'aquesta resolució.

A la vista de tot  el  que s’ha exposat,  aquest  Consell  considera que s’ha de facilitar  al  reclamant la
informació sol·licitada en els termes ací exposats. 

RESOLUCIÓ

En  atenció  als  antecedents  i  fonaments  jurídics  descrits,  la  Comissió  Executiva  del  Consell  de
Transparència, Accés a la Informació Pública i Bon Govern, acorda:

Primer. Estimar parcialment la reclamació presentada pel sindicat CCOO el 15 d'abril de 2020 per via
telemàtica, amb número de registre GVRTE/2020/482896, contra la Conselleria de Sanitat Universal i
Salut  Pública  I,  en  conseqüència,  reconéixer  l'accés  a  la  informació  en  els  termes  exposats  en  el
fonament jurídic cinqué d'aquesta resolució.

Segon.  Instar  la  Conselleria  de  Sanitat  Universal  i  Salut  Pública  perquè  facilite  al  reclamant  la
informació sol·licitada en el termini d'un mes des de la notificació d’aquesta resolució.

Tercer. Convidar el reclamant perquè comunique a aquest Consell  qualsevol incidència que sorgisca
respecte de l'execució d'aquesta resolució i que puga perjudicar els seus drets i interessos.
 
Quart. Sol·licitar a la Conselleria de Sanitat Universal i Salut pública que informe aquest Consell de les
actuacions dutes a terme per a complir el que es disposa en aquesta resolució.

Contra  aquesta  resolució,  que posa  fi  a  la  via  administrativa,  es  podrà interposar  recurs  contenciós
administratiu  davant  la  Sala Contenciosa  Administrativa  del  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  la
Comunitat  Valenciana,  en  el  termini  de  dos  mesos  comptats  des  de  l’endemà de  ser  notificada,  de
conformitat amb la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa.

EL PRESIDENT DEL CONSELL DE TRANSPARÈNCIA, ACCÉS 
A LA INFORMACIÓ PÚBLICA I BON GOVERN

Ricardo García Macho
 


